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Pani 

IZABELA WESOŁOWSKA 

Radna Rady Miejskiej  

w  Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pani interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 23 czerwca 2022 r. 

w sprawie koszenia trawy wokół bloku przy ul. Wenedów 15 A-D w Koszalinie informuję: 

 

 

Teren wokół bloku przy ul. Wenedów 15A-D w Koszalinie koszony jest regularnie, z częstotliwością 

wynikającą z panujących warunków atmosferycznych oraz posiadanych środków finansowych. W roku 

2021 był koszony pięciokrotnie (w okresie maj – październik). Pierwsze koszenie trawy w bieżącym roku 

zostało wykonane 4 lipca, ze względu na późne ostatnie koszenie w roku ubiegłym, tj. koniec 

października oraz okres suszy w miesiącach kwiecień – maj 2022 r.  

 

Dodatkowo informuję, że w tym roku tak jak w ubiegłym, koszenie terenów ze względów 

ekologicznych zostało ograniczone. Wiele samorządów w kraju, ze względu na zmiany klimatyczne, 

zmniejsza częstotliwość koszenia w miejscach gdzie nie jest to konieczne.  

 

Pozostawienie wysokich traw - roślin, pomaga zachować wilgoć w glebie i opóźnia proces erozji. 

Kolejnym argumentem na ograniczenie koszenia jest zanikająca bioróżnorodność, w tym zmniejszająca 

się ilość ptaków, którym za wyżywienie służą nasiona traw. Podobne działania podejmuje wiele miast 

w Polsce.  

 

Jednocześnie informuję, że wskazana w interpelacji piaskownica została wyłączona z użytkowania 

ze względu na zbyt bliskie położenie od miejsca gromadzenia odpadów i w najbliższym okresie 

planowana jest jej rozbiórka, dlatego piasek nie został w niej wymieniony na początku roku. 

 

 

Prezydent Miasta  

  Piotr Jedliński  


